
Tid: 25. februar kl. 1900 hos formanden.  
 
Deltagelse: 

• Formand 
• Næstformand 

• Kasserer 

• 2 bestyrelsesmedlem. 
p 
 
Dagsorden for bestyrelsesmødet. 
 
1. Generalforsamling. 
 
Foreningens ordinære generalforsamling holdes på et af bestyrelsen valgt sted i Ørslev, 
hvert år i første kvartal. Indkaldelse skal ske senest 14 dage før generalforsamlingen på 
hjemmesiden www.bindeleddet.dk og ved omdeling af skrivelse. Forslag til 
vedtægtsændringer indsendes til formanden senest 7 dage før generalforsamlingen. 
 
Dagen fastsættes til 14. marts kl. 1030 i spejderhytten. 
 
På valg er: 
Næstformand (Thomas) 
1 bestyrelsesmedlem, (Gitte) 
1 bestyrelsessuppleant (Tina Frederiksen) og 
1 revisor (Børge Andersen) 
Genvalg kan finde sted,  
 
2. Status vedr. grundejerforeningens skr. til kommunen i april 2009. 
 

• Grundejerforeningen ønsker at vore nye veje på Plantagevej og Vestergårdsvej får 
udskiftet slidlaget da det eksisterende ikke er godt nok. Almindeligt forekommende 
trafik kan ridse asfalten i overfladen. Foreningen har ved adskillige lejligheder klaget 
over dette til kommunen. Senest med sammen med vedhæftede vurdering. 

• Kommunen beklager den lange sagsbehandlingstid. Torben Nøhr har talt med hans 
folk i Vej- og trafiksekretariatet og forstår, at der aldrig har været en reel besigtigelse af 
skaderne ved møde på stedet. Det er aftalt med ingeniør Hugo Nielsen 55362530, at 
han kontakter formanden i løbet af denne uge (8), for aftale om møde på stedet med 
deltagelse af NCC. (Mødet skal afholdes når vejbanerne er frilagte for sne og is). 
Torben Nøhr forventer, at et sådant møde kan afklare ansvaret imellem NCC, 
kommunen og grundejerforeningen. 
 

• For enden af Vestergårdsvej og Plantagevej er der ikke afspærret indtil kommunens 
skolesti. Der har på det seneste, ved flere lejligheder, været trafik med køretøjer inde 
på stierne, med dybe spor i græsrabatter m.v. til følge. Foreningen ønsker at stierne er 
sikre for børn og uden motortrafik, hvorfor vi skal anmode om at der bliver sat 
bomme/midterstolpe op for enden af de to nævnte veje ind mod stien. 

• Afspærring ved stierne. Kommunen vil bekoste og opsætte en midterstolpe ved hver af 
vejene. Eventuelt vil der blive udlagt natursten i siderne.  



 

• Kommunens skolestier er efterhånden noget slidt og flere steder kravler rødder og 
gennem asfalten. Forening ser gerne at stierne renoveres. 

• Stier generelt. Stierne vil blive gennemgået og en eventuel udbedring vil indgå i den 
videre planlægning. 

 

• Foreningen har bekostet en renovering af vores lejeplads. Derfor er den blevet lidt af et 
tilløbsstykker for alle i området og bruges næsten på alle tidspunkter af døgnet. 
Forening skal høre om det er tilladt at opsætte regler (skilt) for begrænsning af brugen 
af lejeplads, således at det kun er foreningens egne medlemmer og deres børn og 
gæster der kan bruge lejepladsen og kun i perioden 0900-2200, da den sene støj 
genere mange af de omkringboende. 

• Kommunen har givet tilladelse hertil. 
 

• Træerne i plantagen langs Plantagevej og Kristiansmindevej er efterhånden blevet 
meget høje og tage det meste af lyset i haverne. Forening skal anmode om at disse 
træer skæres med i høje, således at der igen kommer lys i haverne langs plantagen. 

• Flemming Kruse er fra planlægger Karen Bruunsgaard blev gjort opmærksom på 
grundejerforeningens henvendelse til Vordingborg Kommune angående ovenstående. 
Jeg skal beklage det manglende svar og kan ikke umiddelbart forklare årsagen til at 
der ikke er svaret på henvendelsen. 
Med hensyn til henvendelsen 
Natursekretariatet skal snarest foretage en besigtigelse af skovbrynet mod Plantagevej 
og Kristiansmindevej. Jeg kan dog med det samme oplyse at vi næppe vil foretage en 
beskæring af træerne, men mere sandsynlig foretage en fældning og udtynding i 
træerne. Om det er muligt at nå dette i indeværende vinter og om vi kan fremskaffe den 
fornødne økonomi til opgaven skal først undersøges. 
Det er aftalt at grundejerforeningen deltager i besigtigelsen. 
Jeg ved fra tidligere, at der en en del naboer til skoven der har inddraget de yderste 
meter af skoven til deres private have eller til opmagasinering af forskelligt. Vi skal 
anmode om, at alt dette bliver fjernet, da det vil besværliggøre et evt. 
udtyndingsarbejde unødigt. Herefter skal vi anmode vores naboer om at respektere 
skellet mod skoven. 

 

3. Eventuelt. 
 
Fastlæggelse af næste bestyrelsesmøde sker på Generalforsamlingen.  
Giv os et tip http://www.vordingborg.dk/cms/site.aspx?p=12382 
 
Mvh 
 
Bjarne Skov Munk 
 
 

 


